## **Press release**



## مجموعة Ooredoo تعلن عن بيع جزء من حصِّتها في شركة "ميزة"

- Ooredoo توافق على بيع 6% من حصتها البالغة 10% في شركة ميزة
- بيعت الحصة لصالح صناديق تُدار عبر شركة Fiera Capital (المملكة المتحدة) المحدودة بسعر السوق السائد
  - عملية التخارج الجزئي تتماشي مع استراتيجية Ooredoo للتركيز على تطوير ونمو منصة Syntys

الدوحة، قطر –18 سبتمبر 2025: أعلنت مجموعة Ooredoo عن بيع حصة أقلية في شركة ميزة كيو إس تي بي – ذ.م.م ("ميزة").

وبموجب بنود الاتفاقية، قامت Ooredoo ببيع 6% من حصتها في شركة ميزة لصالح صناديق استثمارية تديرها شركة Fiera Capital (المملكة المتحدة) المحدودة وذلك بسعر السوق السائد.

وبعد استكمال الصفقة، تحتفظ Ooredoo بحصة قدرها 4% في شركة "ميزة"، وتُعدّ هذه الحصة غير استراتيجية، ومن المقرر التخارج منها في مرحلة لاحقة.

ويأتي هذا التخارج الجزئي تماشيًا مع استراتيجية Ooredoo الرامية إلى التركيز على تشغيل وتوسيع منصتها الخاصة لمراكز البيانات "Syntys"، التي تُسهم في تسريع تطوّر مراكز البيانات فائقة القدرة، المعدّة للتوافق مع الذكاء الاصطناعي في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا.

-انتھی-

## **Ooredoo Group Announces Sale of Stake in Meeza**

- Ooredoo agrees to sell 6% of its 10% holding in Meeza
- Stake sold to funds managed by Fiera Capital(UK) Limited at prevailing market price
- Partial disposal in line with Ooredoo's strategy to focus on the development and growth of Syntys

**Doha, Qatar, 18 September 2025:** Ooredoo Group ("Ooredoo") announces that it has sold a minority stake in Meeza QSTP-LLC ("Meeza").

Under the terms of the agreement, Ooredoo has disposed of a 6% equity interest in Meeza to certain funds managed by Fiera Capital (UK) Limited at the prevailing market price.

Following the completion of the transaction, Ooredoo retains a 4% stake in Meeza, this is considered a non-strategic holding and is intended to be divested at a later stage.

This partial disposal is in line with Ooredoo's strategy, to focus on the operation and expansion of its own data centre platform Syntys, which is accelerating the development of Al-ready, hyperscale data centres across the MENA region.

- Ends -